

TABLE OF CONTENTS**目 录****Overproduction of Lycopene by Metabolic Engineering *Escherichia coli*
(代谢工程大肠杆菌过量生产番茄红素)**

Z. M. WENG, Y. WANG, J. Z. LIU.....51

**The Study of Nutrient Consumption on *Catharanthus Roseus* Cell in the Alkaloid Biosynthesis Culture
(长春花细胞生物碱合成培养过程的营养消耗研究)**

N. ZHAO, W. CHEN, Z. G. GUO.....58

**High Efficient Fermentation of Natamycin with *Streptomyces Gilvosporeus HBJ591*
(褐黄孢链霉菌 HBJ591 纳他霉素高效发酵工艺研究)**

H. T. SONG, R. DENG, Z. B. JIANG.....65

**A New 4-Hydroxyphenylcyanide Nitrilases from *Pseudomonas* Sp. and Its Catalytic Properties
(新型假单胞菌对羟基苯乙腈水解酶及其性质研究)**

M. L. CAO, X. L. JIANG, H. B. ZHANG, M. XIAN, X. XU, W. LIU.....70

**Effect of Sucrose and Inoculating Quantity Combination on the Indole Alkaloids Synthesis of
Catharanthus Roseus Culture Cell
(蔗糖与接种量组合对长春花培养细胞吲哚生物碱合成的影响)**

N. ZHAO, W. CHEN, Z. G. GUO.....75

**Progress of Fermentation Technology for Bioethanol Production
(燃料乙醇生产研究进展)**

W. J. YUAN, L. J. CHEN, N. N. LI, F. W. BAI, S. Y. LI.....81

**The Study of Biotechnological Production of 2-Phenylethanol
(生物催化法生产 2-苯乙醇的研究现状)**

M. L. CAO, X. L. JIANG, H. B. ZHANG, M. XIAN, F. HUANG.....89

**Advances in Isolating of Isoflavone Biotransforming Bacteria and Cloning of Genes Encoding Relative
Biotransforming Enzymes
(大豆异黄酮转化菌株的分离及相关转化酶基因克隆研究进展)**

H. L. ZHANG, X. M. YU, X. L. WANG.....98